


Kadar besede delimo, moramo upoštevati 
naslednja pravila:
1. V vsaki vrstici mora biti vsaj en zlog.

Kaj je zlog?

Zlog je skupina soglasnikov, ki so zbrani okoli samoglasnika (a, e, i, o, u). 

V zlogu je natanko en samoglasnik in najmanj en soglasnik.

Primeri: 
šola šo-la

cedevita ce-de-vi-ta

marmelada mar-me-la-da

klavir kla-vir



2. Zlog na koncu in na začetku vrstice mora biti izgovorljiv.

Primer z razlago:

torba    

Tu sta skupaj soglasnika r in b. Soglasniški sklop je rb. Moramo ga 
razdeliti, torej besedo delimo tako:  tor-ba

Primeri:

polje pol-je

prostor pros-tor

papirnat papir-nat

pajacki pajac-ki



3. Včasih imamo zaradi izgovorljivosti dve  pravilni možnosti 

deljenja ali celo več.

prazna praz-na, pra-zna

grablje gra-blje, grab-lje

zemlja zem-lja, ze-mlja

češnja če-šnja, češ-nja



4. Na koncu vrstice ne puščamo ene same črke, z njo tudi ne začenjamo 

nove vrstice.
Primeri:

e-mbalaže 

o-mare

daril-o

smrek-a



5. Enozložnih besed (besed, ki imajo en zlog) ne delimo.

Primeri takih besed:

sok, top, riž, mrak, prt, smrt, krt, stolp, film ...



6. Nikoli ne delimo številk, v novo vrstico ne prenašamo ločil (vejice, 

dvopičja itd.) in ne simbolov za mere.

Primer:

Oče je kupil 5 

kg krompirja.

Oče je kupil

5 kg krompirja.  


